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SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi’nin altıncı sayısı (Ocak 2013) ile karşınızdayız.

Dergimizin bu sayısına katkı yapan tüm bilim insanlarına teşekkür ediyoruz. Güngör ŞAHİN bu

sayımız için yazmış olduğu „Kurbanguli Berdimuhammedov Döneminde Türkmenistan: İç ve Dış

Politika Bağlamında Bir Analiz“ başlıklı makalesinde Türkmenbaşı sonrası dönemde Türkmenistan’ın

iç ve dış politika önceliklerinin değişimini vurgulayarak esasında Berdimuhammedov’un da kendi

kişisel kültünü yaratmaya çalıştığının altını çizmektedir. Fahri TÜRK ise “Güneydoğu Anadolu

Projesi bölgesinde faaliyet gösteren Türk ve yabancı firmaları” ele aldığı makalesinde özellikle İsrail

firmalarının bölgedeki faaliyetlerine ışık tutmaktadır.  Türk bu makalesinde ayrıca GAP’ın uluslararası

politikada oynadığı stratejik önem üzerinde durmaktadır. İsmail ERMAĞAN “Almanya’da Üçüncü

Türk Kuşağının Kimlik Problemleri” adlı makalesinde Almanya’da yaşayan genç kuşağın karşılaştığı

kimlik problemlerinin kaynağına inmekte ve mevcut sorunlara çözüm önerileri getirmektedir.

Makalesinde Türk siyasal yaşamında “Dördüncü Koalisyon Hükümeti (20 Şubat 1965-20 Kasım

1965) dönemini” teorik bir temelde çarpıcı bir şekilde ortaya koyan Kaan GAYTANCIOĞLU alana

özgün bir katkı yapmaktadır. Güler YARCI ise yazmış olduğu makalesinde Osmanlı döneminde

yaşanan Makedonya Meselesini (1876-1913)  diplomatik bir bakış açısından Osmanlı arşiv belgeleri

ışığında analiz etmektedir.

Bu sayımızda editörümüz Fahri TÜRK’ün Uludağ Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. İbrahim S.

Canbolat ile “Türk Alman Üniversiteleri” üzerine yaptığı enteresan söyleşiye yer veriyoruz. Bu kısa

açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimiz

mutlu sayacağız.

Editör

Fahri Türk

www.esbadergisi.com
mailto:fahriturk@esbadergisi.com
mailto:kgaytancioglu@esbadergisi.com
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Editorial

Dear Reader,

The January 2013 issue of Electronic Journal of Political Science Studies (EJPSS) is now available.

We thank all scientists for their valuable contributions to the publication of sixth issue of our journal.

Güngör ŞAHİN stresses in his article entitled “Turkmenistan in the era of Gurbanguly

Berdimuhammedov: A domestic and foreign policy analysis” that the priorities of the Turkmen

domestic and foreign policy has changed in some extend since 2006. However he underlines further

that Berdimuhammedov tries to create his own personal cult like Turkmenbashi before him. Fahri

TÜRK analyzes the activities of foreign and Turkish investors in the region of South-eastern Anatolian

Project (GAP) as well as that of Israeli firms. TüRK focuses in his article especially on the strategic

role of  GAP within the international politics. İsmail ERMAĞAN explores in his article on “the

identity problems of third Turkish generation in Germany” the sources of the identity problems of the

third Turkish generation in Germany and he proposes some ideas how to solve existing problems.

Kaan GAYTANCIOĞLU explains in his article the forth coalition government in the Turkish political

life between February 20th and 20th November 1965 on a solid theoretical ground that contributes to

the political science field. Güler YARCI deals with the Macedonian problem between 1876 and 1913

in the late Ottoman era considering diplomatic relations using Ottoman archives.

Fahri TÜRK interviewed Prof. Dr. İbrahim S. Canbolat from Uludağ University on the Turkish-

German universities for the sixth issue of our journal. After this short introduction we would be very

happy if we could motivate you for reading these articles in our sixth issue.

Editor

Fahri Türk
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Editorial

Editorial

Sehr geehrte LeserInnen,

vor Ihnen liegt die sechste Ausgabe (Januar 2013) der elektronischen Zeitschrift für

politikwissenschaftliche Studien. Wir bedanken uns bei allen WissenschaftlerInnen für Ihren Beitrag.

Güngör ŞAHİN untersucht in seinem Artikel über “Turkmenistan in der ära von Kurbanguli

Berdimuhammedov. Eine Analyse im Hinblick auf die Innen- und Aussenpolitik” Turkmenistan nach

seinem Vorgänger. Zugleich weist er darauf hin, dass auch Berdimuhammedov seinen persönlichen

Kult konstruiere. Fahri TÜRK analysiert in seinen Artikel die türkischen und ausländischen

Unternehmen in der Region der Südost-Anatolien- Projekt und sowie die Aktivitäten der israelischen

Unternehmen im Südosten der Türkei. Darüber hinaus versucht er, die Bedeutung dieses Projektes in

der internationalen Politik näher zu erläutern. İsmail ERMAĞAN behandelt in seinem Aufsatz “Die

Identitätsprobleme der Türken in der dritten Generation”, die der türkischen Jugendlichen in

Deutschland und versucht, Lösungsvorschläge für dieses Problem zu machen. Anhand seiner

theoretischen Untersuchung über die vierte Koalitionsregierung in der Türkei zwischen 20. Februar

1965 und 20. November 1965, leistet Kaan GAYTANCIOĞLU einen authentischen Beitrag zur

Fachliteratur. Güler YARCI analysiert mit Hilfe der Dokumenten aus dem Osmanischen Archivalien,

“das Mazedonien Problem (1876-1913)”.

Fahri Türk führte ein Interview mit dem Prof. Dr. İbrahim Canbolat von der Uludağ Universität über

die türkisch-deutschen Universitäten durch. Wenn wir mit diesen Erläuterungen Sie zur Lektüre dieser

Artikel motiviert haben, haben wir Grund zur Freude.

Herausgeber

Fahri Türk
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